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Att. Varde kommune

Vi har i forældrebestyrelsen for Børneuniverset (Børnehaverne Hedevang, Vestervold og Sønderalle) drøftet 
Varde kommunes høringsbrev vedrørende den fremtidlige organisering af inklusionsindsatsen.

Vi er enstemmigt nået frem til at vi ønsker Model 1 – altså at bibeholde nuværende model. 

Det gør vi på baggrund af, at vi fra medarbejderne i børnehaverne har fået positive tilbagemeldinger på 
nuværende ordning. De har flere gange haft brug for inklusionskonsulenterne og har fået (forholdsvis) 
hurtig og god hjælp fra dem. Samtidig har vi i bestyrelsen, på baggrund af at det i ”Evaluering af 
støtteomlægning og inklusionsindsatsens organisering”, påpeges, at der er behov for at sikre en bedre 
udnyttelse af inklusionskonsulenternes ressourcer, talt om dette. Medarbejderne i børneuniverset er 
bevidst om dette og vil i fremtiden være opmærksom at udnytte den ressource som 
inklusionskonsulenterne er både mere og bedre.

Desuden ser vi flere ulemper ved model 2. Når de 2 årsværk deles ud på de mange institutioner i Varde 
kommune, bliver der så få timer til hver institution, at disse timer men stor sandsynlighed vil blive brugt i 
det daglige arbejde (bl.a. Til at dække sygdom og andet fravær). Vi ser derfor i bestyrelsen, en risiko for at 
indsatsen og ekspertisen omkring inklusion ”drukner” i det daglige arbejde ved model 2. 

På vegne af forældrebestyrelsen for børneuniverset
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